
Styrelsemöte Nyköping Frisksportklubb 081130 kl 14.00
Protokoll 7:2008

Närvarande; Sören Drottsgård, Bosse Röjder, Bernt Karlsson, Kristian Söderström, Lena 
Tholse, Birgitta Andersson

1.  Mötet öppnades 
Sören valdes till mötesordförande, Birgitta till mötessekreterare och Bosse till 
protokolljusterare.

2.  Dagordningen godkändes. 
3.  Ett tillägg påförs förra mötets protokoll och justeras kommande möte.
4.  Organisation

-Sören påminner om att det är viktigt att vi använder Torpet vid möten och andra 
aktiviteter.
-Sören föreslår att föreningsmedlemmar som har föreningsutlägg ska kunna komma 
till Torpet på söndagar och få ersättning kontant av kassören. 
Bernt anser inte det är praktiskt genomförbart, utan vill att kvitton för utlägg lämnas 
till honom eller till Karin på kansliet, för utbetalning.
Mötet beslutade att avslå Sörens förslag.
Slutsats; Vid föreningsutlägg är det viktigt att få ett kvitto som lämnas till Bernt för 
utbetalning. 

Det är sedan viktigt att vi kan få ett snabbt beslut på vilka utlägg klubben betalar. 
Beslut punkt 6 d i föregående protokoll behöver kompletteras, på nästa möte.

5.  Organisation och kommunikation
-Beslutsvägar; Föreningen har ett verkställande utskott som tar upp ”enklare beslut” 
och bereder dem inför kommande styrelsemöte.
Bosse tog upp frågan om hur vi gör med formell e-post och papperspost. 
Det kommer även mycket reklamanknutet material tex som att klubben erbjuds sälja 
diverse produkter mot förtjänst. 
-Mailadressen nfk är inte kopplat till alla styrelsemedlemmar vilket den borde vara.

-Bosse utreder mailfrågan vidare
-Tidskrifter som tex Svenska Volleyförbundets tidning  läggs på Torpet för den 
intresserade.

Hemsidan
-Alla klubbar som är medlemmar i Svenska Riksidrottsförbundet måste vara 
registrerade på ”IdrottOnline”som är en central server. 
Mötet föreslår att vi lägger upp ett ”arbetsrum” för ungdomsvolleyboll, ett för 
vuxenvolleyboll och ett för trampolin med varsin ansvarig webbredaktör. Bosse 
undersöker vilka som vill/kan vara webbredaktörer.

6.  Trampolin
-Fjädrarna på trampolin nr 2 börjar bli slitna och ska bytas ut. Sören har köpt in nya 
fjädrar. Kristian ser till att de blir bytta.



Bosse lyfter frågan om medlemsavgifterna som gäller både trampolin och volleyboll. 
De som är under 15 år betalar 50kr/termin och de som är över 15 år betalar 275 
kr/termin vilket blir ett stort glapp.
Vi tar upp frågan på nästa möte igen och bereder frågan inför årsmötet.

7.  Volleyboll
För att få snabb beslutsprocess och få grepp över hur budgeten ser ut för 
ungdomsvolleybollen, lade Birgitta fram ett förslag på förra styrelsemötet 081026 pkt 
6f, att vi skulle bilda en speciell ungdomsvolleybollsektion med egen budget. Ett 
utkast för ungdomsvolleybollsektionens utgifter 2009-2010 presenterades av Birgitta 
på detta möte. Mötet ansåg att Birgitta får fullmakt att sköta ungdomsvolleybollens 
ekonomi. 
Hur ska det gå till ? Eget konto med firmateckning, eller avsatta medel för 
verksamheten, kontering sker via Bernt ? Vad skal ingå i fullmakten ?
Om vi anser det lämpligt kan vi skriva kontrakt med Intersport, som då kan sponsra, 
trycka, och ev lagerhålla kläder. 
Frågan behandlas vidare på nästa styrelsemöte.

8.  Tipspromenad och bingo.
Bernt och Sören gör frågorna varannan gång. Sören har meddelat att han inte kommer 
att orka jobba med tipsfrågorna efter nyår.
Bernt städar och värmer Torpet varje söndag.
Lena föreslår att hon kan göra ett rullande schema så att klubbens medlemmar kan 
hjälpa till med att göra frågorna samt skiljefrågor, samt bemanna Torpet varje söndag. 
Checklista på vad som ska ingå i tipsfrågepaketet, tas fram av Bernt. Mötet beslutade 
att Lena gör ett förslag på rullande schema. 
Bemanningslistan kan kanske ligga på IdrottOnline.

9.  Nästa möte
 Nästa styrelsemöte är söndagen den 14/12-08 kl 14.00 i Torpet

10.   Mötet avslutas

11.  Underskrifter

…………………..           ………………….                ……………….
Birgitta Andersson Sören Drottsgård Bosse Röjder
Sekreterare Ordförande Justerare


